
Cultural Heritage and Tourism: Protection and Sustainability

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 



The Hellenic Sinology Center Credit Program: Vocational Training and Lifelong 

Learning Plan for Cultural Heritage and Tourism: Protection and Sustainability 

 

 

 

 

 

 

希腊汉学中心学分项目： 

文化遗产保护与可持续发展

职业培训和终身学习计划 2

年招生简章 

 

 

项目简介 

为提升相关行业★群职场竞争力，满足其开拓眼界、学历提升的

需求，构建服务全民终身学习的教育体系，希腊汉学中心引进“文化遗

产保护与可持续发展职业培训和终身学习计划”。该计划由联合国教科

文组织保护文化遗产教席（TCHER）提供课程支持，完成课程后可

获得官方职业技能培训证书及 15 个 ECTS 学分。学分证书受欧盟学术

和学位体系认证，由爱奥尼亚大学终身教育中心颁发，并得到联合国

教科文组织地缘文化分析实验室（UNESCO Laboratory for 

Geocultural Analyses) 的认可，对于持证者进入希腊及欧盟相关院校

开展学士、硕士相关课程学习提供便利及认证支持。
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该学分课程为期 4 个月，共计 375 个学时，15 个学分，总学费 1500 欧元（

含信息注册、证书颁发等费用）。 

 

报名时间：2025年1月20日至2025年2月28日 

录取时间：2025年2月1日至28日 

开课时间：2025 年 3 月 4 日至 2025 年 6 月 15 日 

 

首期培训限额 50 人 

 

培训完成后，符合申请条件的优秀学员有资格参加爱奥尼亚大学文化遗产与安

全研究专业硕士学位项目。 

 

 

 四、学制及费用 

 五、培训时间 

 六、培训人数 

 七、学历提升 

 八、证书样板 



 

 

 

注册 

 
填写以下表格： https://shorturl.at/qKIRm 

 

通讯 
 

电子邮件：athinafts@gmail.com（爱奥尼亚大学） 
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Program Overview 

 

The Hellenic Sinology Center initiates the Vocational Training and Lifelong 

Learning Plan for "Cultural Heritage and Tourism: Protection and Sustainability" in an 

effort to enhance the competitiveness of professionals in related fields, meet their needs 

for broader knowledge and more advanced education, and build an education system 

serving lifelong learning for all. This program is supported by the UNESCO Chair on 

Threats to Cultural Heritage and Cultural Heritage-related Activities (TCHER), and 

participants who complete the course will receive an official vocational skills training 

certificate and 15 ECTS credits. The credit certificate is issued by the Ionian 

University’s Center for Lifelong Education and endorsed by the UNESCO Chair on 

Threats to Cultural Heritage and Cultural Heritage-related Activities and the 

Laboratory for Geocultural Analyses (GEOLab) and accredited by the European 

Union's academic and degree system, which provides advantages and certification 

support for certificate holders to pursue bachelor's or master's degrees in relevant 

programs at Greek and EU institutions.
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III. Modes of Training 
Distance synchronous learning courses 

 

IV. Duration and Tuition Fees 

The duration of the credit program is 4 months, totalling 375 hours and 15 

credits. The total tuition fee is €1500 (including expenses such as information 

registration and certificate issuance). 

 

V. Training Schedule 

Application Period: 20 January 2025 to 28 February 2025 

Notification upon admissions: 1-28 February 2025 

Start Date: 4 March 2025 to 15 June 2025 

 

 

 



 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

IX. Registration 

Complete the following form: https://shorturl.at/qKIRm 

 

 

X. Communication 
E-mail: athinafts@gmail.com (Ionian University) 
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